



شركة مصر بنى سويف للأسمنت ش.م.م
MISR BENI SUEF CEMENT CO. S.A.E

The Egyptian Exchange

Ms. Rasha Mostafa Mousa

General Manager – Disclosure Department

Greetings,

Pursuant to the resolution of the Board of Directors held on 11 August 2026 regarding the purchase of treasury shares, with a total of 2,751,116 shares, we hereby inform you that the Company has executed the purchase of 4739 treasury shares during the trading session held on 30 August 2026. Accordingly, the total number of shares executed from the commencement of the notification period up to the date hereof amounts to 496250 shares.

Best Regards,

Date: 30 August 2026

Misr Beni Suef Cement

السادة/ البورصة المصريه

الأستاذة/ رشا مصطفى موسى

مدير عام إدارة الإفصاح

تحية طيبة وبعد ،،،

نحيط سيادتكم علماً بأنه بناء على قرار مجلس الادارة المنعقد بتاريخ 2026/08/11 و الخاص بشراء أسهم خزينة بأجمالى عدد أسهم 2,751,116 سهم .
و عليه نحيط سيادتكم علماً بأنه قد تم تنفيذ عملية شراء لعدد 4,739 سهم خزينه وذلك خلال جلسه تداول 2026/08/30 .
و بذلك يكون إجمالى عدد الأسهم المنفذة منذ بداية الإخطار وحتى تاريخه 496,250 سهم

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،،

تحريراً فى : 2026/08/30



☎ 15764

✉ mbcc@mbccegypt.com

🌐 www@mbccegypt.com

المقر الرئيسي : ١٤ شارع المروة - أبراج عثمان - المعادي - الرقم البريدي : ١١٤٣١ - المصنع : غياضة الشرقية - بني سويف

Head Office : 14 Marwa St., Othman Tower - Maadi - P.O. Box : 11431 - Factory : Eastern Ghayadah, Beni-Suef